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Abstract (en)
[origin: US4938779A] The efficiency of chromium utilization in chrome tanning of hides to make leather is greatly improved by performing the
preliminary neutralization of the acid tanning liquor in the presence of an aldehydo or keto acid, before conventional subsequent neutralization with
an alkali aluminum silicate. Most preferably, a combination of glyoxylic acid and magnesium oxide is used for the preliminary neutralization.

Abstract (de)
Chromgerbung mit hoher Chromauszehrung der Gerbflotten wird dadurch erreicht daß man mit Ameisensäure und/oder Schwefelsäure gepickelte
Blößen mit Chrom III-Salzen gerbt, die Gerbflotte mit Basifizierungsmitteln in Gegenwart von Aldehyd- und/oder Ketosäuren auf einen pH-Wert
zwischen 3,6 und 4,3 vorabstumpft und anschließend mit Alkali-Aluminiumsilikaten auf einen pH-Wert zwischen 4,2 und 5,5 abstumpft.
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